
香港文匯報訊（記者 鄭治祖）特區政府繼續加強推

廣憲法和基本法。政制及內地事務局局長聶德權昨日

透露，政府會在本財政年度預留約1,700萬元舉辦或贊

助活動，讓市民對「一國兩制」、憲法及基本法有更

全面和深入的認識，較過去數年每年的開支多約100萬

元，是2004/2005財政年度的5倍有多。政府同時會利

用現有資源，舉辦國家憲法日的推廣活動。對於反對

派聲言基本法才是香港的「小憲法」，聶德權反駁，

國家憲法是成立香港特區的依據。
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推廣憲法基本法
政府預留1700萬

從政者做嘅
所有嘢都會影
響到其他人，

所以必須格外小心謹慎，但你懂
的，反對派經常為咗抽水，就有理
冇理搞場大龍鳳攞彩先。荃灣一商
廈的保安員手指指趕狗狗張相喺網
絡瘋傳之後，「新民主同盟」荃灣
區議員譚凱邦，同工黨嘅社區幹事
趙恩來就去該商廈示威，結果俾人
鬧爆未了解事件全部過程就去示
威，昨日更網傳話該名保安員已
俾人炒咗魷魚。唔少網民狠批兩名
政棍害人，要求佢哋公開道歉。單
嘢搞到咁大，譚凱邦就將責任賴落
豬隊友趙恩來度，話係對方發起呢
次抗議喎，真係大難臨頭各自飛
咯！
所謂「有片有真相」，當時手指

指嗰位保安員只係見狗狗走向車
道、靠近正在該處上落貨的貨車所
以趕佢走，而當狗狗行開少少、離
開咗車道但繼續停留喺中心有瓦遮
頭的地方，個保安員已沒再驅趕。
但唔少人只睇條文嘅截圖就網絡判
官上身，鬧爆個保安員。呢排興

「動保」，譚凱邦同趙恩來大前日
就去抽水，去該保安員工作嘅商廈
示威。

示威炒作 曾傳保安被炒
網民「HO Karen」昨日發帖
話：「上網睇到話找左（咗）個保
安祭旗，依（呢）幾日有份係
（喺）到（度）開post屈保安趕隻
狗出去淋雨既（嘅）偽善大愛人仕
（士），又電郵又電話轟炸投訴，
重（仲）有區議員抽水去示威遞
信，如你地（哋）依（𠵱 ）班片都
無睇既（嘅）盲人所願比（俾）你
地（哋）屈到個保安比（俾）人炒
左（咗），開心啦？」
雖然該保安被炒個傳聞有人否認
咗，但唔少人狠批譚凱邦同趙恩
來，要求佢哋公開交代並道歉。可
能因為趙恩來冇學譚凱邦咁自以為
巧威威咁post張示威相上網，所以
絕大部分人都將矛頭指向譚凱邦
（見表）。

唔認鬧保安 被網民踢爆
譚凱邦留言試圖為自己辯解，話

佢哋示威時冇鬧過有關的保安員，
目的亦只係「希望每一間公司有動
物友善的政策」。
不過，有網民就上載截圖，踢爆

譚凱邦曾喺fb發過帖鬧嗰位保安員
「真係太冇同情心」，引發其支持
者狂鬧個保安員。
輔仁媒體總編輯容樂其都忍唔住

寸譚凱邦「你做咩咁弱智」。譚凱
邦就借呢個機會話唔關佢事：「是
趙恩來發起，而我認同個責任是在
管理公司較多，而不在保安員，所
以參與，希望管理公司訂立動物友
善的政策。」容樂其就寸佢「蛇鼠
一窩」。
電台節目主持人「健吾」就
「恍然大悟」：「原來係趙恩來
發起，唔怪得之啦。我認識既
（嘅）你冇咁膠……」「Henry
Lau C」就踩一腳：「唔係呀，好
合理呀，無果（嗰）樣整果
（嗰）個，扮×哂（晒）幫市民
爭取，其實就係撈政治油水，好
切合『飯（泛）民』/『新民主同
盟』黨格。」

■香港文匯報記者 陳川
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網民促公開道歉
李大文：傳聞個保安俾人炒左（咗），你
會唔會去示威，要物管請返佢呀？會唔會
道歉呀你？政治光環就拎到足，人地
（哋）冇左（咗）份工係咪你養？

黎俊賢：議員唔分析邊件事應該出手就×
衝去做，佢呢 d（啲）唔使用腦先易
做……

Kasing Cheung：垃圾議員只為抽水唔
睇真事實累死人。

Amado Amarillo：你（譚凱邦）自己話
保安無同情心先！跟手仲貼佢手指指張相
出來話要請願，咁同指責佢有咩分別？

Mario Lee：你公開你公司電話同電郵黎
（嚟），找網友試下日日轟炸，再找埋議
員攪（搞）你，睇下（吓）你公司炒唔炒
你？

Hebe Chan Yan Yan：去個（嗰）間公
司度、又影哂（晒）相做乜，幫唔到隻狗
又連累保安！強烈建議譚先生公開向保安
道歉！

Laiying Wong：個保安真係多得佢地
（哋）唔少……咁樣搞下次d（啲）人多
數直接call漁記（漁護署）費事野（惹）
事上身……

Suet Ying Li：譚生，水唔係咁抽架
（㗎）！你開放你屋企接濟街上D（啲）
流浪漢，流浪動物，要以身作則先有說服
力。

Ikyu Wong：好多商場住宅基層員工（保
安清潔等等），打風落雨照樣要做外圍工
作；有冇政黨可以幫忙，爭取制定「基層
員工友善政策」？

資料來源：fb留言 整理：香港文匯報記者 陳川

抽水扮護狗 譚凱邦賴趙恩來屎橋

香港文匯報訊（記者 范童）香港社會普
遍要求特區政府盡快就基本法第二十三條立
法，以保障國家安全。行政長官林鄭月娥昨
日重申，這是政府的憲制責任，她自上任以
來一直為立法創造有利條件，至今取得一定
成效，但稱社會在過去一段時間感覺比較平
和，狀態得來不易，故認為應先抓緊經濟機
遇，並繼續創造有利條件，希望一個「更加
平和理性」的環境會早日出現。
林鄭月娥昨晨在行政會議前回應傳媒提問

時表示，她感覺到香港目前對國家安全的定
義比較模糊，觀念比較薄弱，有人甚至會將
國家安全等同於軍事防衛，稱由於香港沒有
軍事功能，故不需要顧及國家安全，日前舉
行的國家安全教育研討會，是希望消除社會
在這些方面的誤解。
她續說，自己對二十三條立法的立場正如

去年施政報告所述，是特區政府憲制責任，
而立法問題曾在社會上引起爭議，所以她需
要審時度勢、權衡輕重。自上任後，她已經
主動、積極地創造立法的有利條件。
她續說，在過去10個月以來，現屆特區政

府在各方面的工作都取得一定成效，社會也
感覺上比較平和，這一種狀態得來不易，應
該加以利用，抓緊包括「一帶一路」及粵港
澳大灣區發展等帶來的機遇。她「熱切期待
一個更加平和理性的環境會早日出現」，但
暫時沒有立法工作的具體時間表。

喬曉陽來港無關立法
被問及全國人大法律委員會原主任委員喬

曉陽將於周內來港，林鄭月娥透露，她在很
早階段已邀請對方來港了解最新發展，及為
問責官員及高級公務員作主題演講，而是次
為國事講座，特區政府過去也曾邀請不同現
任或退休官員任主講嘉賓，與二十三條立法
及「港獨」問題完全無關。

《蘋果日報》記者將自己講嘅嘢
擺落黃秋生個口，搞到唔少跟車太
貼嘅人集體炒車，范國威就鬼祟刪

帖博人唔知，河童（黃之鋒）就靜雞雞改帖當冇事。但
講到無羞恥之心呢樣嘢，就冇人夠同樣炒「母報」出事
嘅台灣《蘋果日報》。佢哋喺報道呢件事時，個標題話
黃秋生「痛批媒體惡毒改講稿」。「惡毒媒體」？唔知
講緊邊個呢，呵！
台灣《蘋果》昨日喺fb報道黃秋生自己澄清冇喺香港

電影金像獎頒獎禮上暗寸成龍時，標題就話黃秋生「痛
批媒體惡毒改講稿」，但全篇文內容就冇講邊個係「惡
毒媒體」，只係話「黃秋生強調自己的講稿被竄改」，
咁到底邊個係始作俑者呢？
來自香港同台灣的網民都喺帖中留言狠批。「Shaw-

Tim Liu」爆粗道：「×你咪就係蘋果你自己改架
（㗎）囉……」「Byname Wu」就質疑道：「蘋果日
報到底是看成龍有多不爽啊？這樣借刀殺人，對得起媒
體的良心嗎？」
鄭書淼則道：「我也很討厭成龍，但要就事論事但無

法認同蘋果這種以媒體的傳播力量捏造不存在的事實，
來打擊羞辱他人的作（做）法。這種文化流氓的行為對
社會風氣的傷害是遠超過為非作歹的暴力流氓。」

網民批添油加醋慰「台獨」
林佳謀直指：「昨天就有人Po出完整視頻，蘋果日

報就是瞎扯，添油加醋只想安慰『台獨』份（分）子，
這樣子的媒體有何水準！？連最基本的平衡報導（道）
都做不到……」孫維聯也道：「看到沒，蘋果爛媒又再
玩弄台灣人，挑撥兩岸，標題亂寫就是來自香港的蘋果
日報，滾回香港！」
所以呢，有時網絡謠言之所以傳得咁快，部分唔查證

就砌住先嘅媒體，真係有好大責任囉！
■香港文匯報記者 陳川
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香港文匯報訊（記者 范童）運輸及房屋局局長陳帆
日前去信立法會《廣深港高鐵（一地兩檢）條例草案》
委員會主席葉劉淑儀，指審議需要從速進行，於下月上
旬完成審議，被反對派聲言是「施壓」。特首林鄭月娥
昨日強調，特區政府去信法案委員會並非「施壓」或
「威脅」，而是有實際需要。
林鄭月娥說，「一地兩檢」條例草案已審議近3個

月，特區政府希望審議速度可以加快，讓法案能夠在今
年暑假休會前通過，「我相信這個不單是特區政府的期
望，也是絕大部分市民樂見的發展。」
她重申，香港市民都很熱切期盼高鐵香港段能夠在今

年9月底如期開通，而有關工程及營運工作已大致準備
就緒，只待法案通過就可以設立「內地口岸區」，落實
「一地兩檢」，她希望「一地兩檢」的立法工作能夠盡
快完成。

市民盼速審「一地兩檢」
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港《蘋》屈秋生寸成龍
台《蘋》稱「惡毒改稿」

香港文匯報訊 （記者 姜嘉
軒）中文大學昨日為校長段崇
智舉行就職典禮，段崇智在致
辭時形容加入中大有如「歸家
之旅」，承諾將珍視、守護、
延續及發揚大學寳貴的傳統，
並以培育學生成為學養俱備、
有責任感的世界公民為己任。
他並重申中大尊重法律，不同
意「港獨」，同時大學是做學
問的地方，不宜作政治角力或
宣傳。

就職典禮由中大校董會主席
梁乃鵬主持，逾800名中大教職
員、學生、校友及各界人士出
席。段崇智在致辭時寄語學生
應在「眾聲喧嘩中保持清醒的
頭腦」，必須加強分析與批判
思維的訓練，有能力辨清事實
與觀點，在自己的理論立足點
站穩的同時，不偏不倚，任何
時候都尊重別人的意見。
典禮後，段崇智被記者問及

早前中大學生會縱容所謂「香

港獨立研究學會」成立時表
示，校方一直有與相關學生溝
通，了解其想法，但他同時強
調：「中文大學作為公共大
學，都是很尊重法律，所以我
們學校是不會主張及不同意
『港獨』。言論自由之下，要
有和平理性，互相尊重的一種
態度進行。大學是一個做學問
的地方，而不是政治角力的場
所。」
就香港大學法律系副教授戴

耀廷早前曾於台灣「五獨」論
壇發表「港獨」言論，他則指
不會評論其他大學的事。

▲譚凱邦話佢自己冇鬧過個
保安員喎，有人就發返張佢
個帖嘅cap圖俾佢打臉。

fb圖片

◀趙恩來同譚凱邦巧威威咁
示威張相放喺fb。

譚凱邦fb截圖

■段崇智承諾定必竭盡所知所能，珍視、守護、延續及發揚大
學寳貴的傳統。 中大供圖

聶德權昨日出席立法會財務委員會特別會議
時表示，政制及內地事務局會在2018/

2019財政年度，預留約1,700萬元撥款，透過
不同途徑，舉辦或贊助各類推廣活動，讓市民
對「一國兩制」、憲法及基本法有更全面和深
入的認識。有關撥款是2004/2005年財政年度
的超過5倍。
根據政府書面回覆多名議員提問，政府在

2013/2014財政年度至2016/2017財政年度的
有關開支，均為每年約1,600萬元，上個財政
年度則為約1,700萬元。
政府強調，憲法和基本法共同構成香港特別

行政區的憲制基礎，特區政府有責任倡導香港
市民全面認識憲法和基本法，當局一直以來宣
傳推廣基本法的內容都是「一國」及「兩制」
並重，其中包含了憲法和基本法的關係。

網上App辦活動宣傳
被問到如何加強憲法和基本法教育，政府表

示會以電子媒介，如互聯網及智能手機程式，
向社會各階層廣泛宣傳，並通過在地區舉行的
宣傳活動，如舉辦巡迴展覽及安排流動資源中
心到訪不同地區及學校，促進市民和學生對憲
法和基本法的認識和了解，及透過「基本法推
廣資助計劃」，資助非政府組織或民間機構舉
辦不同形式的推廣活動，例如研討會、問答比
賽和辯論比賽等，接觸更多市民。當局也會利
用現有資源，舉辦國家憲法日的推廣活動。
公務員事務局去年就為公務員在香港舉辦了

約110場基本法培訓課程，以及3場為慶祝特區
成立20周年而舉辦的基本法專題講座，共有約
8,900名公務員參加，而在上個財政年度用於基
本法培訓的本地項目開支約為90萬元。
在過去 3個財政年度，政府還印製了共

178,000本基本法印刷本向公眾派發，並會適時
更新印刷本的內容，以加入與基本法相關的文
件。至於在去年4月啟用的基本法案例資料庫
網站，就在截至今年2月底錄得超過12萬人次
瀏覽。
新民黨主席葉劉淑儀在會上表示，「全民國

家安全教育日」香港研討會日前舉辦，特首林
鄭月娥也指就國家安全立法是憲制責任，要創
造有利條件，特區政府應預留資源推廣，或與
保安局合作，並強調基本法賦予香港的權利和
義務都應推廣。
聶德權回應指，在政制及內地事務局範疇

內，並無相應資源推廣國家安全，至於推廣基本
法就有，樂意在有關工作上與不同政策局商討。

憲法是成立特區依據
公民黨議員陳淑莊聲言，將憲法加入基本法

教育是「以往從來無見過的」，又聲言基本法
才是香港的「小憲法」，「唔係中國憲法先係
香港憲法。」聶德權強調，憲法是成立香港特
區的依據，特區政府按照憲法和基本法落實
「一國兩制」、「港人治港」、高度自治，而
在推廣基本法的過程中提到憲法是很自然的事
情。

■台蘋講嘅
「 惡 毒 媒
體」到底係
邊個，大家
實唔知囉！
（曲）

台灣
《蘋果日報》

fb截圖

■當局在2018/2019財政年度，預留約1,700萬元撥款，加強推廣
憲法和基本法。圖為一位小朋友參與基本法推廣活動。 資料圖片

段崇智就職 重申反「港獨」


